

**ARKIB MAKLUMBALAS PERTANYAAN / PENDAPAT / CADANGAN
DARIPADA ORANG AWAM
TAHUN 2017**

BIL	NAMA PENGGUNA / eMEL	MAKLUMBALAS PERTANYAAN / PENDAPAT / CADANGAN	TARIKH MAKLUMBALAS / PERTANYAAN	MAKLUMBALAS / JAWAPAN / TINDAKAN	TARIKH MAKLUMBALAS / JAWAPAN
1.	Imran Shaari [imranshaari@gmail.com]	<p>PERTANYAAN : JAWATAN KOSONG</p> <p>Kehadapan Tuan/Puan yg saya hormati,</p> <p>Saya Mohammad Imran yang sekarang bekerja sebagai Design Engineering Executive ingin memohon untuk bekerja di MDTM Berikut resume saya sertakan dalam lampiran</p> <p>Terima Kasih Imran Shaari</p>	Sent: 11/16/2017 4:24 AM	<p>Salam Sejahtera dan Salam Perak Aman Jaya,</p> <p>Terima kasih di atas maklumbalas yang diberikan. Untuk makluman, tiada iklan perjawatan ditawarkan buat masa ini. Sekian dimaklumkan dan terima kasih..</p> <p>-Bahagian Pentadbiran-</p>	Replied: 11/16/2017 2:55 PM
2.	Huei Niang [huei@hueico.com]	<p>PERTANYAAN : PERMOHONAN UNTUK SALINAN BIL CUKAI TAKSIRAN (PERTAMA 2017) - NO. AKAUN T100010041-1, NG SHIH SHING</p> <p>MAJLIS DAERAH TANJUNG MALIM,</p> <p>Kami Tidak menerima salinan Bil Cukai Taksiran (Pertama 2017) melalui Pos. Sila memberi sesalinan "Scan" Bil No. Akaun T100010041-1, Ng Shih Shing.</p> <p>Untuk rujukan mudah Tuan/Puan, dilampirkan di sini sesalinan Bil Cukai Taksiran (Kedua 2016) yang Ng Shih Shing telah membayar melalui bayaran Bank online pada 28.08.2016.</p> <p>yang benar,</p> <p>Huei Wong Huei Niang</p>	Sent: 2/13/2017 11:31 AM	<p>Salam Sejahtera dan Salam 1Malaysia,</p> <p>Berikut dipanjangkan Bil Cukai Taksiran tuan/puan untuk makluman dan tindakan lanjut.</p> <p>-Admin Portal MDTM-</p>	Replied: 2/14/2017 3:53 PM
3.	premi malar [ninamalar@gmail.com]	<p>CADANGAN : PLS ADOPT TNR UPON THE VOICELESS FURKIDS</p> <p>Dear MDTM, Im writing this email to address the issue that your</p>	Sent: 7/5/2017 2:29 PM	<p>Salam Sejahtera dan Salam 1Malaysia,</p> <p>Terima kasih di atas cadangan dan maklumbalas yang diberikan. Cadangan tersebut akan dipanjangkan ke Bahagian Penguatkuasaan untuk</p>	Replied: 7/6/2017 8:14 AM

		<p>side has caught many stray dogs due to complaints from the public.</p> <p>However ,I wish if your side can consider to adopt the TNR strategy to overcome the issue. Trap nueter return (TNR)is a program that the stray dogs are humanely trapped sterilized and medically treated and returned it to the outdoor locations where they were found. If those locations are deemed to unsafe or otherwise inappropriate, dogs (unsocialized to humans) can be relocated to farmyard homes meanwhile those young and friendly adult dogs are typically placed in foster care for eventual adoption into homes as companion animals rather returned to outdoor.</p> <p>I believe it will be the most humane, effective and financially sustainable way for controlling the population of these voiceless furkids. Please give them a humane treatment and 2nd chance for them.</p> <p>Thank you Regards,</p> <p>Sivamalar Thevagar Kuching sarawak</p>		<p>makluman, semakan dan tindakan lanjut. Sekian dimaklumkan.</p> <p>Admin Portal MDTM.</p>	
4.	Esther Cheah [cheahsm@gmail.com]	<p>PENDAPAT : SILA BERHENTI MENANGKAP ANJING SEKITAR TANJONG MALIM DAN SLIM RIVER</p> <p>Kepada pegawai-pegawai di Majlis Daerah Tanjung Malim.Difahamkan bahawa beberapa operasi untuk menangkap anjing telah dijalankan di sekitar Tanjung Malim dan Slim River.</p> <p>Dengan hormatnya ingin membantah terhadap kaedah menangkap anjing dan dihantar ke DVS untuk dimatikan kerana Majlis boleh bekerjasama dengan SPCA Perak untuk kembirikan anjing. Bila anjing dikembirikan, keganasan akan bersurut.</p> <p>Harapkan MDTM akan menggunakan kaedah kembiri dan penempatan yang memang lebih efektif dan kurang kejam atas makhluk Tuhan.</p> <p>Sekian.</p> <p>Esther Cheah, Penduduk khuatir Slim River.</p>	Sent: 7/6/2017 11:06 AM	<p>Salam Sejahtera dan Salam 1Malaysia,</p> <p>Terima kasih di atas cadanagn dan maklum balas yang diberikan. Cadangan ini akan dipanjangkan ke Bahagian Penguatkuasaan MDTM untuk makluman dan tindakan lanjut.</p> <p>-Admin Portal MDTM-</p>	Replied: 7/21/2017 9:51 AM.

5.	Amanda Liew [amandaliewsw@gmail.com]	<p>CADANGAN : TRAP NEUTER RELEASE PROGRAM</p> <p>Tuan/Puan,</p> <p>Saya Amanda Liew, berasal dari Kuala Lumpur. Saya ingin bercakap tentang program TNR iaitu pemandulan haiwan.</p> <p>Langkah pemandulan adalah seperti berikut;</p> <p>Menangkap stray(jalanan) kucing/anjing dengan mengguna teknik yang tidak akan mencederakan haiwan tersebut. Seterusnya, haiwan tersebut seharusnya diberi makan dan minum sekurang-kurangnya 8 jam sebelum menjalani operasi pemandulan. Selepas operasi itu, haiwan tersebut hendaklah dikurung sekurang-kurangnya 7 hari untuk proses pemulihan luka.</p> <p>Program ini akan mengurangkan jumlah kucing/anjing jalanan, cara ini lebih berperikemanusiaan dan tidak menyiksa kehidupan haiwan jalanan.</p> <p>Untuk makluman tuan/puan, terdapat ramai individu yang mengamalkan program ini, contohnya saya; saya juga mengamalkan program TNR dengan kucing jalanan.</p> <p>Saya amat berharap agar pihak tuan dapat mempertimbangkan cadangan saya untuk tidak membunuh haiwan yang tidak bersalah. Saya dahului dengan ucapan jutaan terima kasih,</p> <p>Amanda Liew</p>	Sent: 7/7/2017 2:31 PM	Salam Sejahtera dan Salam 1Malaysia, Terima kasih di atas cadanagn dan maklum balas yang diberikan. Cadangan ini akan dipanjangkan ke Bahagian Penguatkuasaan MDTM untuk makluman dan tindakan lanjut. -Admin Portal MDTM-	Replied: 7/11/2017 12:26 PM
----	---	---	---------------------------	--	--------------------------------